
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Klimê
oraz senatora Witolda Idczaka

na 62. posiedzeniu Senatu
w dniu 12 sierpnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Po zapoznaniu siê z listem otwartym podpisanym przez przedstawicieli Zwi¹zku Pracodawców Rato-

wnictwa Medycznego i Transportu Sanitarnego Niepublicznych Zak³adów Opieki Zdrowotnej z dnia
25 czerwca 2010 r. oraz pismem Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Pracodawców Transportu Sanitarne-
go i Ratownictwa Medycznego z dnia 26 czerwca 2010 r., w których przedstawiono wiele problemów do-
tycz¹cych transportu sanitarnego i ratownictwa medycznego, proszê Pani¹ Minister o odpowiedŸ na
nastêpuj¹ce pytania.

1. Czy podmioty œwiadcz¹ce us³ugi transportu sanitarnego oraz podmioty dzia³aj¹ce w ramach sys-
temu ratownictwa medycznego, które wykonuj¹ równie¿ us³ugi komercyjne, s¹ równo traktowane w ra-
mach obowi¹zuj¹cych regulacji prawnych?

2. Jakie jest Pani zdanie w sprawie œwiadczenia us³ug komercyjnych przez karetki nale¿¹ce do syste-
mu ratownictwa medycznego?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima
Witold Lech Idczak


